
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 28. 6. 2023 

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 28. 6. 2023 o 17.00 h.  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

Program:  

  

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Vyhodnotenie školského roka 2022/2023 

3) Informácia  o zápise do 1. ročníka ZŠ a zápise do MŠ pre školský rok: 2023/2024 - 

návrhy na počty tried ZŠ, MŠ a ŠKD. 

4) Umiestnenie žiakov na stredné školy. 

5) Plán zasadnutí rady školy na ďalšie obdobie. 

6) Diskusia 

7) Uznesenie a záver. 

 

K bodu 1.   

Predseda RŠ na začiatku privítal všetkých prítomných členov RŠ a zopakoval, že musel 

zmeniť dátum zasadnutia z 29. júna 2023 o deň skôr, lebo okrem iného sa  v ten deň mala konať 

rozlúčka s p. farárom a viacerí členovia sa tam plánovali zúčastniť. Zasadnutia sa nezúčastnili Mgr. 

Stanislav Ďurina a Zuzana Butkajová – z pracovných dôvodov, Mgr. Veronika Konyová, Mgr. 

Martina Mošaťová a  Michaela Ivanová z rodinných dôvodov. Všetci neprítomní svoju neúčasť 

vopred oznámili predsedajúcemu. Na zasadnutie bola pozvaná aj p. riaditeľka ZŠ s MŠ Horné 

Obdokovce, ktorá sa ale ospravedlnila z pracovných dôvodov. Pán Bartos na začiatku poznamenal, 

že p. učiteľka Ivanová často chýba na zasadnutiach a mal pravdu, keď to na minulom zasadnutí 

prvýkrát spomenul. Predseda navrhol ako zapisovateľku pani Janku Ondrušovú, s čím všetci 

súhlasili. Predseda ešte raz zopakoval program zasadnutia, nikto z členov nenavrhol doplnenie 

programu.  

 

K bodu 2.   

Keďže p. riaditeľka PaedDr. Candráková nebola prítomná, uplynulý školský rok zhrnul 

predseda RŠ. Poznamenal, že práve skončený šk. rok bol konečne rokom, do ktorého nezasiahla 

pandémia a nemuselo byť zavedené dištančné vyučovanie. V decembri sa síce škola na niekoľko 

dní zatvorila kvôli zvýšenej chorobnosti, ale realizovalo sa to formou „chrípkových“ prázdnin. 

V školskom roku 2022/2023 všetci žiaci prospeli (nikto neprepadol), nebola nikomu znížená 

známka zo správania. Na koncoročnej klasifikačnej porade boli udelené 2 riaditeľské pokarhania, 3 

triedne pokarhania a 2 napomenutia triednym učiteľom. Bolo rozhodnuté aj o pochvalách za 

výborný prospech, vzornú dochádzku či reprezentáciu školy, ktoré budú zverejnené tradične počas 
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slávnostného ukončenia školského roku. Predseda tiež spomenul akcie, ktoré sa počas šk. roka 

uskutočnili: lyžiarsky kurz, plavecký kurz, škola v prírode, korčuliarsky kurz, exkurzie, výlety či 

kultúrne podujatia. Na záver tohto bodu predseda povedal, že ďalšie detaily šk. roku ako sú napr. 

vymeškané hodiny, budú obsahom správy o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, ktorá bude 

tradične predložená na septembrové zasadnutie RŠ.  

 

K bodu 3.   

Predseda RŠ informoval, že v apríli sa uskutočnil zápis do 1. ročníka ZŠ, na ktorom bolo 

zapísaných len 8 budúcich prvákov a bude teda menšia trieda 1. ročníka, nakoľko v MŠ bolo tento 

šk. rok len 5 predškolákov. Poznamenal, že našťastie to „zachránili“ deti z Hruboňova. Zápis detí 

do MŠ prebehol v mesiaci máj a dopadol opačne a zapísaných bolo až 17 detí. Škola sa rozhodla 

všetkým žiadostiam vyhovieť a všetky deti prijala, čo si ale vyžaduje navýšenie kapacity MŠ. 

Predseda informoval, že práve prebieha rozšírenie kapacity oddelenia MŠ formou stavebných úprav 

za pomoci obecného úradu a p. školníka, čo je najlacnejšie riešenie. V triedach MŠ sa zruší priečka 

z chodbičky a triedy sa tak rozšíria o ďalšie štvorcové metre, čím sa zvýši kapacita z pôvodných 19 

detí na 24 detí v jednom oddelení MŠ, spolu sa teda kapacita navýši a na 48 detí, čo bude pokrývať 

aktuálny dopyt po miestach v škôlke.  

Predseda zhrnul počty prijímaných detí a počty tried v MŠ (2 oddelenia) ZŠ (9 tried) a ŠKD 

(2 oddelenia), čo členovia RŠ odsúhlasili.  

 

K bodu 4.   

          Predseda RŠ, ktorý plní v škole aj funkciu kariérového poradcu, oboznámil prítomných, že 

v tomto šk. roku odchádza na stredné školy spolu 17 žiakov: 13 deviatakov, 1 ôsmak na 5-ročné 

bilingválne gymnázium a 3 piataci na 8-ročné gymnázium. Informoval tiež o jednotlivých stredných 

školách a ich odboroch, na ktoré žiaci nastupujú. 3 žiaci idú na učebné odbory (bez maturity), ostatní 

nastupujú na maturitné študijné odbory. Z deviatakov sa 11 žiakov dostalo na stredné školy v prvom 

– májovom termíne, zvyšní 2 žiaci boli prijatý v júnovom termíne na odbory, ktoré zostali 

neobsadené.  

 

K bodu 5.   

  Predseda RŠ pripomenul, že budúci šk. rok vychádza koniec funkčného obdobia rady školy 

a tiež koniec funkčného obdobia riaditeľky ZŠ s MŠ. Radu školy tak čaká posledný rok. Pripomenul 

prítomným, že funkčné obdobie RŠ začalo dňom, kedy bola ustanovujúca schôdza a to bolo 4. júna 

2020 a teda funkčné obdobie trvá do 4. júna 2024. Voľby do novej rady školy a delegovanie členov 

za zriaďovateľa sa uskutočnia v predstihu, ale voľbu riaditeľa bude realizovať ešte aktuálna rada 

školy.  

Predseda navrhol, že v šk. roku 2023/2024 sa uskutočnia zasadnutia v termínoch: 

- september 2023 

- január 2024 

- mimoriadne zasadnutie RŠ – výberové konanie na riaditeľa ZŠ (pravdepodobne máj 2024) 
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- ustanovujúce zasadnutie novozvolenej RŠ (jún 2024) 

- jún 2024 – koncoročné zasadnutie RŠ. 

Predseda oznámil, že tradičné marcové zasadnutie RŠ v roku 2024 nezvolá, nakoľko by vychádzalo 

veľa zasadnutí RŠ v relatívne krátkom čase. Výročnú správu o fungovaní RŠ za kalendárny rok 

2023 tak predseda pripraví a predloží už na januárovom zasadnutí RŠ. Členovia RŠ s plánom 

zasadnutí súhlasili. 

 

K bodu 6.   

  V diskusii sa pani Hašpicová spýtala, prečo je pri telocvični nanosený odpad zo záhrady – 

zelina, konáre, zem. Či je to odpad zo školy, alebo to tam nanosili z bytovky. Predseda odpovedal, 

že si nie je istý, ale zrejme odpad pochádza zo školy, kde sa upravovala zeleň a po dohode s obcou 

to zrejme odvezú zamestnanci OÚ na zberný dvor. Odpad nepochádza z bytovky, lebo políčko 

medzi telocvičňou a bytovkou patrí škole a nie obyvateľom bytovky. 

  Pán Lacika sa spýtal, či sú už známi nejakí kandidáti na funkciu riaditeľa ZŠ s MŠ, či sa 

chystá niekto kandidovať. Predsedajúci odpovedal, že to nevie, ale on predpokladá, že aktuálna p. 

riaditeľka kandidovať bude. 

 

K bodu 7.   

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 28. 6. 2023  

  

- RŠ berie na vedomie zhodnotenie šk. roka 2022/2023. 

- RŠ akceptuje počty prijímaných žiakov do 1. ročníka ZŠ, do MŠ a počty tried ZŠ, MŠ 

a ŠKD v šk. roku 2023/2024. 

- RŠ berie na vedomie informáciu o umiestnení žiakov na stredné školy. 

- RŠ odsúhlasila plán zasadnutí na šk. rok 2023/2024. 

 

Na záver ešte predseda RŠ oznámil prítomným, že členka RŠ p. Kristína Buchová, zvolená 

za rodičov žiakov ZŠ, v rade školy končí zo zákonných dôvodov, nakoľko jej syn končí 31. augusta 

2023 štúdium na ZŠ a nastupuje na SŠ. Predseda RŠ pani Buchovej poďakoval za jej činnosť v RŠ 

a prítomným oznámil, že na uvoľnené miesto bude v septembri vyhlásená doplňujúca voľba. 

Pripomenul, že takto je to schválené v štatúte RŠ, že na uvoľnené miesto nenastupuje automaticky 

náhradník, ale konajú sa doplňujúce voľby.  

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

    

V Horných Obdokovciach  dňa 29. 6. 2023   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 


